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Referat skolebestyrelsesmøde, tirsdag den 13. september 2022 

Tidspunkt: 17:00– 19:00 

Sted:   Personalerummet på NE.  

Referent:  Michael Vork 

 

Til stede: Tore, Torben, LJ, PA, Nicki, Martha 9C, Liva 9A, Jannie, Jens Kristian, Michael 

Fraværende: Nina, Hans Peder, Kaisar, Bjarne 

REFERAT: 

1) Godkendelse af referat af 16. juni samt 16. august   (B) 

2) Godkendelse af dagsorden    (B) 

Dagsordenen er godkendt  

 

3) Status fra       (O) 

a. Ledelse 

Michaels lederstilling er opslået på Frederiksberg kommune. Samtaler 27 og 29. september. Tore 
tiltræder ansættelsesudvalget. 

Vi har ansat en del nye lærere og 1. oktober ankommer den sidste, Khalil der tilknyttes team 6. 

Vi har fået 8 nye lærerstuderende der startede i dag. 

Samarbejde med en spansk skole. Der kommer to spansklærere der skal tilknyttes FI. 

To lærere sendes til England for at undervise AB+SFM 

b. Formandskab 

Vi har været meget optaget af budgetforhandlingerne.  

Har afgivet høringssvar på baggrund af sparekataloget. Bestyrelsen tiltrådte forslaget om at lukke 
klub Huset. Forlaget er blevet lagt ud, som en mulighed for at privatisere Huset fremfor at lukke 
Huset. Bestyrelsen ønsker at få afklaring på detaljerne omkring privatisering af Huset. 
Formandskabet vil rette skriftlig henvendelse til skoleafdeling / politikerne.  

 

c. Elevråd Martha og Liva 

Vi havde første elevrådsmøde 12. september.  

Lange pauser, vi vil heller møde senere eller få tidligere fri, mod at have en meget lang 12 pause. 

Liva 9A og Arendse 9B blev konstitueret formand (fælles formandskab) 

Glade for klasselokaler 

 



Agenda-forklaring: Orientering=O; Debat=D; Beslutning=B

 

 

2 

4) Arbejdsgrupperne     (D) 

a. Skal arbejdsgrupperne justeres i organisering og arbejdsform? 

Tore indledte med at fortælle om arbejdsgrupperne organisering og formål.  

 

Tore spørger ud? Skal vi forsat organisere arbejdsgrupperne som en FI og NE? 

LJ: synes det skal være opdelt som NE og FI. 

Torben: Motivationen der driver værket, både for de elever og ansatte der skal indgå i 
arbejdsgrupperne. Forældrene kan understøtte strategi omkring fundraising. Forslag om at 
droppe NE+FI og laver event omhandlende fundraising. Lidt som ad hoc arbejdsgrupper der 
udspringer af behov på skolen og hvilke projekter der er behov for. 

 

Kristian: Vi kan bruge sidste års bruttoliste fra tidligere elevråd. 

Liva: Behov for renovering af boldburet på FI 

Michael: At tage udgangspunkt i gammel bruttoliste men give nye elevrådsmedlemmer mulighed 
for at tilføje nye temaer til listen. 

Kristian: Fokus på udearealet på FI, vejområdet, klubbens have mv. 

Martha: At se på atriumgården, så den bliver brugt. Det kan f.eks. blive et område der er 
hyggeligt. Det kunne fedt at man kunne bruge det nye drivhus på NE til madkundskab. 

Liva+Martha: Ønsker flere uddannelsesbesøg. 

Vi nedlægger vores tidligere NE+FI arbejdsgrupper og tager udgangspunkt i eksisterende 
bruttoliste, der så skal bruges til at lave nye arbejdsgrupper – projektbaseret arbejdsgrupper. 

 

Bestyrelsen tiltrådte den nye organisering 

i. NE - nedlægges 

ii. FI - nedlægges 

5) Skolens Trivselsmåling ( www.uddannelsesstatistik.dk )  (D) 

Er først blevet klar til skolerne i august måned. Kristian viser resultatet til SB. Der er skiftet udbyder så 
testresultaterne har været svære at hente. 

0.-3. årgang ligger fint og generelt glade for at gå skole. 

Skala 0-5 

Social trivsel = 3,9 gået lidt tilbage 

Faglig trivsel = 3,7. den er gået tilbage 

Støtte inspiration = 2,9 gået frem 

Ro og orden = 3,6    gået frem 

http://www.uddannelsesstatistik.dk/
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Test skal prioriteres højere fra både skolen og lærerteam. Kan man bruge venskabsklasser, så de ældre 
klasser f.eks hjælper de små med at besvare osv. 

Ifølge Kristian er faglig trivsel et team der bør arbejdes med. Vi skal som skole arbejde for en tydelig 
struktur for hvordan vi arbejde med test og hvilke indsatser de afføder fremadrettet. 

Martha: Meget snak om prøver i både 8./9. klasse betyder, at man som elev bliver yderligere presset og 
oplever det svært at præsterer. 

 

6) Nationale test ( www.uddannelsesstatistik.dk )  (D) 

- Data kan være med at stille de rigtige spørgsmål og undersøge hvorfor noget ser ud på en bestemt 
måde. Vi vil gerne formalisere vores måde at arbejde med både nationale test samt 
trivselsundersøgelse. De tidligere test er et for usikkert billede. Vi kan godt se på karaktererne. 
Fremadrettet har vi brug for at strukturerer vores arbejde med både nationale test + 
trivselsundersøgelse. 

- Torben + Jens Kristian er glade for de nationale test og mener vi skal bruge dem til noget. 

- Liva+Martha mener de nationale test er misvisende og ikke giver udtryk for hvor vi er fagligt set. 

 

7) Personalets dag     (B) 

Kristian minder om personalets dag 5. oktober. Der har været forskellige modeller for hvordan personale 
er blevet fejret. Det plejer at være SB der står for ”festen”. 

Tore foreslår ved nedsætter arbejdsgruppe: Tore, Jannie arbejder videre med ideer og ledelsen har også 
ideer der måske kan bruges. 

 

8) Evaluering af forældremøder    (D) 

Udsættes til næste møde, da alle møder ikke er afviklet. 

 

9) Udarbejdelse af princip: Meddelelsesbog (se bilag)   (D) 

a. 1. behandling af nyt princip 

b. Indledende dialog 

Kristian: Elevplaner er nedlagt og meddeles bog implementeres. Kort intro om krav. 

Kristian foreslår at vi nedsætter en arbejdsgruppebestående af både ledelse, lærere og SB-medlemmer. Vi 
skal lave et princip/arbejdsredskab der giver mening for ansatte, forældre og elever. Arbejdsgruppen skal 
udarbejde første udkast til et princip, der kan tage udgangspunkt i kommende drøftelser. Vi skal til sidst stå 
med et princip der er gældende på SVS. 

Arbejdsgruppe: Jens Christian, Kristian, MS, Tore.  

Gruppen laver første udkast og derefter tages det op i SB med mulighed for justeringer. Det skal ligeledes 
tages op i personalegruppen. Vi forventer at være i løbet af et måneder. 

 

http://www.uddannelsesstatistik.dk/
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10) Evt.      (O) 

- Torben gør opmærksom på, at skolens forskellige principper forsat ikke ligger på skolens 
hjemmeside. 

- Nicki fortalte om SFO’ernes kommende besparelse. 

 

 


